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Vragen van het lid Van Raak (SP)
aan de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over problemen
met het opnemen van de
vingerafdruk in het paspoort.
(Ingezonden 26 maart 2010)

1
Wat is uw reactie op de bevindingen
van een aantal deskundigen over
problemen met de opname en opslag
van de vingerafdrukken voor het
paspoort?1

2
Is het waar dat van twee tot drie
procent van de mensen de
vingerafdruk niet foutloos kan
worden afgenomen, en dat zij dus
een «vingerafdrukloos» paspoort
hebben? Hoe vaak is dit
voorgekomen sinds de vingerafdruk
verplicht is opgenomen in het
paspoort? Wat zijn de gevolgen voor
deze mensen? Kunnen zij toch overal
op de wereld reizen? Zijn er al
gevallen bekend van problemen bij
de douane, als gevolg van het
ontbreken van de vingerafdruk?

3
Bent u bereid de Europese
Commissie nogmaals te wijzen op de
problemen bij het opnemen van de
vingerafdrukken – vooral als het gaat
om ouderen – en aan te dringen op
aanpassing van de Europese
verordening als het gaat om een

uitzonderingsbepaling voor ouderen?
Zo nee, waarom niet?

4
Hoe staat het met de kwaliteit van de
afgenomen vingerafdrukken? Is het
waar dat deze in sommige gevallen
laag is? Worden hierdoor fouten
gemaakt? Zo ja, hoe vaak komt dit
voor? Wat zijn de mogelijke gevolgen
voor de betrokkenen?

5
Hoe veilig is de apparatuur, die wordt
gebruikt door gemeenten om de
vingerafdruk op te nemen? Is deze
apparatuur te kraken, zoals
deskundigen aangeven en is dit al
eens gebeurd?

6
Hoe is de beveiliging van de
apparatuur geregeld? Heeft de mate
van beveiliging invloed op de
kwaliteit van de vingerafdruk? Zo ja,
waar wordt de nadruk door
gemeenten gelegd; op kwaliteit of op
veiligheid? Wordt deze afweging per
gemeente gemaakt, of zijn hiervoor
door u richtlijnen opgesteld?

7
Is het waar dat bij één procent van de
mensen de vingerafdrukgegevens in
het paspoort niet kloppen en zij het
gemeentehuis dus verlaten met een
onbruikbaar paspoort? Wat gaat u
doen om dit probleem op te lossen?

8
Is het waar dat bij de uitgifte van het
nieuwe paspoort de vingerafdruk niet

gecontroleerd wordt? Zo ja, waarom
niet? Hoe wordt dan vastgesteld dat
degene die het paspoort op komt
halen ook werkelijk de eigenaar van
het paspoort is?

9
Deelt u de mening dat de
vingerafdruk in het paspoort bij
verstrekking wel gecontroleerd dient
te worden, om zo te voorkomen dat
iemand met een foutieve
vingerafdruk het gemeentehuis
verlaat? Bent u bereid dit verplicht te
stellen voor gemeenten? Zo nee,
waarom niet?

10
Waren al bovenstaande problemen
bij u bekend toen u uw brief aan de
Kamer verzond over de huidige stand
van zaken bij de opname van een
vingerafdruk in het paspoort?2 Zo ja,
waarom heeft u de Kamer hierover
niet geïnformeerd? Zo nee, ziet u
aanleiding om uw conclusies te
herzien?

11
Bent u bereid de hele procedure van
het aanvragen van een paspoort en
het opnemen van een vingerafdruk
tot de opslag en uitgifte hiervan te
laten onderzoeken door een
onafhankelijke derde? Zo nee,
waarom niet?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Van Raak (SP), ingezonden 16 maart
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2010 (vraagnummer 2010Z04738) en
van het lid Teeven (VVD), ingezonden
19 maart 2010 (vraagnummer
2010Z04997).

1 Radio 1 «Dit is de dag», 22 maart 2010.
2 Kamerstuk 25 764, nr. 42.

Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen 2


